
Náš tým
Za projektem ZOE8 stojí
majitelé společnosti Antonie
Emma a dva tátové a kamarádi
Štěpán a Sáva.

Oba spojuje touha budovat
zdravé a kreativní prostředí
pro děti a souběžně vše dělat
tak, aby zbyl dostatek času na
rodinu, koníčky i společnou
lásku k cestování.

1 750 g
1 buk spotřebuje za

svůj život 1 750 g CO   
(1 buk = 400 × Zoe)
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1 747 g
těžba materiálu v lese

− 3 g CO  2

1 367 g
zpracování dřeva

− 380 g CO  2

827 g
výroba jednotlivých dílů

− 540 g CO  2

827 g
ruční kompletace 

− 0 g CO2

735 g
transport materiálu 

− 92 g CO 2

710 g
doprava do skladu 

− 25 g CO 2

685 g
doprava do nové rodiny 

− 25 g CO 2

O nás
ZOE8 je jedním z projektů
společnosti Antonie Emma
zabývající se výrobou
dřevěných pohybových a
rozvojových hraček a nábytku.

Řešení
Komunitní výroba v rodinách. 

Celá výroba je od prvního designu
hračky, přes výrobu strojů určených
k produkci hraček, až po finální
zabalení produktu přizpůsobena
tak, aby mohla probíhat přímo 
v domácnostech.

Naše mise
Přinést na český trh zdravé,
designové a funkční dřevěné hračky
s co možná nejmenší uhlíkovou
stopou a dopadem na naši
planetu.

Vytvořit pracovní prostředí
orientované na zaměstnance, 
jejich osobní čas a rodinu.

Kontakt
Ing. Sáva Střelec
+420 724 689 234
info@antonieemma.cz

Měníme svět hraček. Od základu

Dopad na společnost
Je pro nás zásadní, abychom nejen
my, ale i naši pracovníci trávili čas
se svými nejbližšími v dostatečně
kvalitním prostředí a zázemí. A
tomu je podřízena i výroba hraček.

Každý člen naší komunity se podílí
na výrobě na našich inovativních 
a bezpečných strojích u sebe
doma. Jsou to totiž stroje, které 
si postavíte klidně do obýváku.

Díky možnosti pracovat kdekoliv
můžeme zapojit i jedince, kteří 
mají nějaké omezení – ať už
zdravotní, nebo prostě jen chtějí 
či potřebují trávit čas doma 
s rodinou. A za touto myšlenkou
stojí samozřejmě spousta úspor.

Pokud naši komunitní pracovníci 
nemusí jezdit do práce, šetří svůj
drahocenný čas, náklady i životní
prostředí. A my nemusíme vytápět
další prostory či svítit v dílnách. 

Výhodou naší inovace je, že taková
komunitní výroba může vzniknout
kdekoliv – hračky pro český trh
vyrobíme zde, hračky pro francouz-
ský trh můžeme vyrábět přímo ve
Francii z lokálních surovin.

Logistika celého procesu je tak
mnohem jednodušší, úspornější 
na přesun materiálu i zboží 
a šetrnější je i energeticky. 
Díky tomu je naší planetě zase 
o trochu lépe...

Štěpán Sáva

Zoe za svůj život spotřebovala víc CO   , než bylo vyprodukováno
při její výrobě.
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